
G R I F F I E   G E M E E N T E   B R U N S S U M
Overzicht woordmeldingen en insprekers voor de raadsvergadering 30-6-2020 (aangepaste versie)

BBB Lijst 
Palmen

PAK VVD BCD SP Lijst
Borger

PvdA CDA

1. Opening en presentie

2. Vaststellen agenda Motie 
vreemd a/d 

orde v/d 
dag 

Motie 
vreemd a/d 

orde v/d 
dag

3. Spreekrecht burgers

4. Vragenuur raadsleden Luit Gerards Claus

5. Vaststellen besluitenlijst raadsvergadering d.d. 26-5-2020;
Gemeenteblad 2020/52

6. Vaststellen A(kkoord)stukken (stemverklaring)

6.1 APV 2020 gemeente Brunssum; Gemeenteblad 2020/49 Stefanie 
Offermans

Luit De Haas Maloe 
Janssen

6.2 Parkstad Begroting 2021 en jaarstukken 2019; 
Gemeenteblad 2020/55

Luit Gerards Coenen Van 
Leusden-
Brüning

6.3 Werkbudget Citybranding; Gemeenteblad 2020/59 Stefanie 
Offermans

Luit Maloe 
Janssen

Coenen Baten Van 
Leusden-
Brüning

6.4 Rd4 Begroting 2021 en jaarrekening 2019; 
Gemeenteblad 2020/46

Jos Janssen Joosten Gerards Lurken Scheffers Haico 
Offermans

Claus

6.5 KBL begroting 2021 en meerjarenraming 2022-2023; 1e 
begrotingswijziging 2020 en jaarrekening 2019; 
Gemeenteblad 2020/28

Joosten Baten

6.6 Het Gegevenshuis: Voorlopige jaarrekening 2019, bijgestelde 
begroting 2020, ontwerpbegroting 2021 en meerjarenraming 
2021 - 2024; Gemeenteblad 2020/43

Baten

6.7 Principeverzoek voor een zonnepark op het terrein van 
afvalzorg aan de Waubacherweg te Brunssum; 
Gemeenteblad 2020/48

Jos Janssen De Haas Maloe 
Janssen

Haico 
Offermans

Claus



6.8 BsGW Zienswijze ontwerpbegroting 2021, meerjarenbegroting 
2021-2025, kadernota 2021 en voorlopige jaarstukken 2019; 
Gemeenteblad 2020/38

Luit Joosten Gerards Haico 
Offermans

6.9 Gemeentelijke noodmaatregelen ter opvang gevolgen Corona: 
Gemeenteblad 2020/60 (versie 2)

Snackers Jos Janssen Gerards Lurken Haico 
Offermans

Claus

6.10 Opheffen geheimhouding Geen woordmelding

6.11 Voorbereidingsbesluit Geen woordmelding

6.12 Meerjaren perspectief grondexploitaties Geen woordmelding

6.13 Aanbevelingen Rekeningcommissie jaarrekening 2019; 
Gemeenteblad 2020/61

Jos Janssen Gerards

7. Jaarstukken 2019 gemeente Brunssum; 
Gemeenteblad 2020/56 (versie 2)

Claessen Luit Joosten Gerards Coenen
+ amende-

ment

Scheffers Haico 
Offermans

Claus

8. Verordening starterslening 2020 gemeente Brunssum; 
Gemeenteblad 2020/42

Raadscheld-
ers

Jos Janssen Van Dijk Maloe 
Janssen

Lurken
(2e termijn)

Scheffers Haico 
Offermans

Claus

9. Toekomst kerstfeest Brunssum; Gemeenteblad 2020/54 Snackers Jos Janssen De Haas Gerards Coenen Baten Van 
Leusden-
Brüning + 
amende-

ment

Claus

10. Inlichtingen artikel 43 brieven De Haas Coenen Haico 
Offermans

11. Bekrachtiging geheimhouding

12. Sluiting



Agendapunt 4: Vragenuur raadsleden

CDA, dhr. Claus
Schutterspark:

1) Hoe staat het met de voortgang van het Schutterspark? Zijn er inmiddels Projectontwikkelaars aangetrokken?
2) Wanneer gaat het College in gesprek met de ondernemers om nieuwe afspraken te maken omtrent inrichting, afvalverwerking, horecavergunningen etc? Wordt dan 

ook gehandhaafd?
3) De laatste informatie omtrent Schutterspark is alweer 2 jaar geleden, hoe gaat het College ons de komende tijd informeren omtrent de voortgang en gemaakte 

afspraken en in wat voor tijdsbestek?

BCD, dhr. Gerards
Servicedienst:
wij hebben van bezorgde burgers vernomen hebben dat na de pinautomaat van de ING nu ook de pinautomaat van de ABN AMRO zou verdwijnen. Wij vragen het college of 
zij daar kennis van hebben genomen? Indien dit waar is er weer een servicedienst voor onze inwoners verloren gaat en roepen het college op een inspanning te doen om deze 
faciliteit voor de burgers van Brunssum te behouden.

PAK, dhr. Luit:
Het PAK wil vragen stellen over hoe het Retailbeleid doorwerkt in Brunssum en welk eindbeeld we hebben wat betreft de winkelcentra in het Centrum, noord en West

1. Heeft het college een beeld ervan hoe het beleid van de Structuurvisie Retail Zuid-Limburg (vastgesteld december 2017) uitwerkt in Brunssum?
2. Heeft u zelf nu een eindbeeld van het winkelgebied in het Centrum, Noord en West (Treebeek) 
3. Wat is concreet het streefbeeld en hoe is dat dan verankerd in de bestemmingsplannen en beheerplannen?
4. Voor welke winkelstraten heeft dat gevolgen?
5. Hoe communiceert u  dat of heeft u dat naar ondernemers in de centra gecommuniceerd?

Agendapunt 10: Inlichtingen artikel 43 brieven

SP, mw. Coenen, brief 2020/6: Vragen over huurverhoging per 1 juli 2020
We hebben dit college vragen gesteld over de huurverhoging per 1 juli tijdens de Coronacrisis. De SP is van mening dat in de huidige tijd waarbij duizenden mensen hun baan 
(dreigen) te verliezen, er in inkomsten erop achteruit gaan  en rekeningen door blijven lopen, steeds moeilijker de eindjes aan elkaar kunnen knopen. Als je weet dat op dit 
moment de helft van de huurders al moeite heeft om rond te komen en bijna 1 op de drie huurders een betalingsachterstand heeft,  zou je je wel kunnen voorstellen dat een 
huurverhoging nog eens een extra klap in het gezicht van deze mensen is. Op 26 mei jl heeft deze raad bijna unaniem een motie van de SP en CDA aangenomen waarin zij 
voor het afschaffen van de verhuurdersheffing zijn. Onder andere omdat het de woonlasten de afgelopen jaren onnodig heeft verhoogd.  Op onze vraag  of dit college dan 
bereid is om in gesprek te gaan met de woningbouwverenigingen om op zijn minst een huurbevriezing te bewerkstelligen, geeft dit college niet thuis. Ze verschuilen zich 
achter het feit dat  er maatwerk wordt geleverd door de woningbouw dmv een betalingsregeling of een korting. In de praktijk blijkt trouwens dat dit maatwerk vaak niet wordt 
toegekend.  Echter deze problemen spelen zich allang niet meer op individueel niveau af, het is een collectief probleem geworden zoals ik eerder aangaf. Dat blijkt al uit het 
feit dat er landelijk al duizenden huurders zijn opgestaan om zich te verzetten tegen de huurverhoging. U kunt het dan ook niet meer gooien op incidenten. Wij zijn dan nu ook 
zwaar teleurgesteld dat ditzelfde college  die zich profileert als zijnde “de burger centraal” en sociaal, zich niet solidair verklaart met de huurders van Brunssum maar zich 
verschuilt achter maatregelen van de Rijksoverheid en de woningbouwverenigingen. De SP wil graag van u weten: gezien de acties die er landelijk door duizenden huurders 
wordt gevoerd voor 0% huurverhoging ; het feit dat dit een collectief probleem is en nav onze uitleg: bent u  bereid om alsnog in gesprek te gaan met de coöperaties om te 
pleiten voor een huurbevriezing.



PvdA, dhr. Offermans, Brief 2020/5: Niet functionerende straatverlichting Brunssum-Noord
1. Het College geeft aan dat probleem niet (meer) bestaat, doordat het opgelost is. Wij horen van mensen die ter plekke het probleem moeten oplossen, dat het probleem 

niet in de verlichting zit, maar in de bekabeling en de verdeling via de kasten. Het blijft “pleisters plakken”, doordat het netwerk oud en versleten is. Is het College 
hiervan op de hoogte?

2. Uiteraard is het netwerk verantwoordelijkheid van Enexis (?) en niet van de gemeente. Maar klopt het dat het netwerk in Brunssum-Noord verouderd en mogelijk niet 
meer geschikt is? Zo nee, waarom krijgen wij dan die signalen van de medewerkers van Enexis zelf? Zo ja, heeft het College bovenstaande problematiek op enig 
moment bestuurlijk besproken met Enexis?

3. Is er zicht op verbetering/vervanging op korte termijn?

VVD, dhr. De Haas, Brief 2020/9: Jeugdoverlast in het centrum
Over het geheel van de beantwoording is de VVD-fractie verbaasd dat er uitsluitend gehandhaafd is op de noodmaatregel COVID-19 en niet op 
de daadwerkelijke handhaving van het probleem. Zo begrijpen wij het althans.
Wordt nu wel bij een calamiteit van jongerenoverlast de nodige en juiste actie ondernomen en/of uitgevoerd c.q. gehandhaafd?


